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Dubrovnik , 6.5 .2021 .

ZAPISNIK

sa sjednice Upravnog vije6a Dubrovadkih muzeja odrZane 6.5.2021. godine, s podetkom u

9,00 sati.

Prisutni:
Tondi Danidii, predsjednik UV
Martina Brkovi6, dlan UV
Katija Miljkovi6, dlan UV
AnaKaznadi6 Skuri6, dlan UV
Pero Knego, dlan UV
Julij ana Anti6 Brautovi6, ravnatelj ica

Almina Kaci6, pomodnica ravnatelja za financijske poslove

Veljko Ani6, kao zapisnidar

Prelazi se na utvrdivanje dnevnog reda'

Predsjednik Upravnog vijeia za dana5nju sjednicu predlaZe sljede6i dnevni red.

1. Usvajanje zapisnika sa sjednice odtLane 11.2.2021. godine

2. Dono$enje odluke o suglasnosti zapokretanje postupka izludivanja glagoljskog zapisa

iz fundusa Arheolo 5ko g muzeja, Dubrovadkih muzej a

3. Dono5enje Plana evakuacije u Dubrovadkim muzejima
4. Informacija o brisanju dru5tvenog vlasni5tva i uknjiZbi pravavlasni5tva Dubrovadkih

mtzejana dijelu test.zgr.2062i2127 k.o. Dubrovnik i dogovor oko daljnjih koraka u

svezi prijedloga suvlasnika na &st.zgt.2062
5. Razno

UV j edno glasno prihv ata predloleni dnevni red.

Prelazi se na dnevni red.

Ad.1. S obzirom na to da dlanovi UV nemaju primjedbi na predloZeni tekst zapisnika sa

sjednice odri,ane 11.2.202L, predsjednik stavlja ovu todku dnevnog reda na glasovanje.

ZAKLJUCAK: UV jednoglasno usvaja zapisnik sa sjednice odrLane 11.2.2021. godine.

Prelazi se na drugu todku dnevnog reda.
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Ad.z. Ravnateljicaupoznaje UV s trenutnom situacijom oko glagoljskog zapisate istide daje
u meduvremenu odrZana sjednica SV na kojoj su prisutni, a s obzirom nazadnji dopis
Ministarstva kulture kojim smo obavje5teni da Muzeji i galerije Konavala imaju svu potrebnu
dokumentaciju, donijeli preporuku da se glagoljski zapis izdvoji iz fundusa Dubrovadkih
muzeja. Sada bi Upravno vijede trebalo donijeti odluku kojom 6e pokrenuti postupak
izludivanja glagoljskog zapisaiz fundusa Arheolo5kogm:uzqa, Dubrovadkih muzeja, nakon
dega bi se uputio dopis Ministarstvu kulture, Hrvatskom muzejskom vije6u s prijedlogom za
izludivanje grade.

S obzirom na to da je Upravno vijede upoznato sa cjelokupnom situacijom vezanomuz
glagoljski zapis i da je o tome redovito informirano od strane ravnateljice, te da nema
nikakvih dodatnih pitanja s tim u vezi, predsjednik UV stavlja ovu todku na glasovanje.

ZAKLIUIAK: IfV jednoglasno donosi odluku o pokretanju postupka izludivanja glagoljskog
zapisa iz fundusa Arheolo5kogmuzeja, Dubrovadkih muzeja

Prelazi se na tre6u todku dnevnog reda.

Ad.3. itan UV Pero Knego, u svojstr,.u voditelja evakuacije u Dubrovadkim muzejima,
ukratko upoznaje UV sa svrhom i postupkom izrade Plana evakuacije. Nadovezuju6i se na
Pera Knega, tajnik Dubrovadkih muzeja istide da se slijedom upute inspekcije za zaltitu od
poiaratijekom 2019. krenulo s uvodenjem dodatnih panik rasvjeta u prostoru KneZeva dvora
i izradom novog plana evakuacije za sve prostore Dubrovadkih muzeja. Ovaj posao se

produZio zbog procedure oko ishodenja suglasnosti Konzervatora i uslijed pojave COVID-l9,
ali je sada u potpunosti okondan.

Predsjednik UV konstatira da je prijedlog teksta Plana evakuacije dostavljen UV q pripremi
dana5nje sjednice.

S obzirom na to da nema primjedbi niti koment aranapredloZeni tekst Plana, predsjednik UV
stavlja ovu todku na glasovanje.

ZAKLJUIAK: UV jednoglasno donosi Plan evakuacije Dubrovadkih muzeja.

Prelazi se na detvrtu todku dnevnog reda.

Ad.4. Veljko Ani6, u svojstvu tajnika, ukratko upoznaje UV s kronologijom dogadanja u svezi
predmetnih destica odnosno nadinu njihovog stjecanja, lokaciji, brisanju drultvenog vlasniStva
i uknjiZbi pravavlasni5tva Dubrovadkih muzeja te u konadnici o prijedlogu gospodina Darka
Butigana zaeventualni otkup udjela Dubrovadkih muzeja na dest.zgr.2062.
Ravnateljica istide da 6e se, ukoliko gospodin Butigan bude ozbiljno zainteresiran za otkup
udjela, prije svega trebati konzultirati s Gradom Dubrovnikom oko postupka prodaje, te
potom angaiirati i procjenitelja.

Bezobzfuana sve to, Dubrovadki muzeji 6e nakon ove uknjiZbe, u narednom razdoblju,
morati donijeti Pravilnik o upravljanju nekretninama u svom vlasni5tvu.

Stranica 2 / 3



a

I

M[['M I DUBROVACKI MUZEJI

UU t[il I ouanovNtK MUSEUMS

I Pred Dvorom 3 I T +385 10)20321497

lDubrovnik I r*e8s lol2o3no96

LAKLJUCAK: UV je primilo naztanjeinformaciju u vezi (est'zgr'2062i2127 k'o'

Dubrovnik, te 6e ovisno o daljnjem razvoju situacije, ponovno raspravljati i eventualno

donijeti potrebne odluke sukladno svojim ovlastima'

Prelazise na petu todku dnevnog reda'

Ad.5. Ravnateljica obavjestava UV da je promijenjeno je radno vrijeme Dubrovadkih muzeja

tako da su od 1.5. *,rr"3i otvoreni za pb.jetit"U" t"ut i dan, osim ponedjeljkg*' lr vremenu od

9-18 sati. Dodaje Oa posto3e najave Aa ee oa 6 mjeseca ponedjeljkom i detvrtkom podeti s

uplovljavanjem kr.rre, ffrfiC-a, Sto 6e iziskivati ponovnu promjenu radnog vremena'

Nadalje, istide da je sinod otvorena gostuju6 aizloLba,,Napoleonova cesta u Dalmaciji -
aopti"ot francuskl uprave u razvoju cesttgradnje u Dalmaciji podetkom 19' stolje6a"

Ravnateljica obavjestava dlanove UV da je potpisal novi Kolektivni ugovor'

Smatra da je potrelno, zbog raznihdeziniormaiija koje kruZe u javnosti, istaknuti da su s

ovim Kolektivnim rrjo"oroln minimalno povedane pla6e samo onim radnim mjestima s

najniZim koeficijentila te da je pored toga jedini OoAatni tro5ak, troSak toplog obroka koji

J.l"turri.i u kulturi do sada nisu imali ., ,iro- Kolektivnom ugovoru, a djelatnici Grada jesu'

Na pitanje dlana UV Pera Knega Sto je sa zapos.lenicama kojim istjedu tri godine od

zaposlenja ugovorom na odredeno ,r.ijerire, ,uurut"1.1i"u istide da u ovom trenutku postoje

samo dvije opcije i to da ih se istekont-roka odjavi ili da ih se ostavi za stalno' Dodaje da se

nada da 6e sezona krenuti te da 6e one mo6i ostati'

Sjednica je zavr5ena u9,26 sati.
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